

**FORM A-9**

To: Expropriations Advisory Officer

**APPLICATION**

....., the undersigned Expropriating Authority or Applicant, cannot reasonably comply with paragraph 8(1)(a) of the *Expropriation Act* for the following reasons:

- 1. ....
- 2. ....
- 3. ....

It is therefore requested that the Expropriations Advisory Officer:

(1) waive the requirement for service of the Notice of Intention or Application for Expropriation as the case may be, so that service shall not be required on the owner(s) of the land

OR

(2) that the Officer requires that service be effected in the following suggested manner:

Dated at ..... this ..... day of ....., 20.....

.....  
Expropriating Authority or Applicant

**FORMULE A-9**

Au commissaire consultatif de l'expropriation

**DEMANDE**

....., l'autorité expropriante ou le requérant soussigné(e), ne peut raisonnablement se conformer aux dispositions de l'alinéa 8(1)a) de la *Loi sur l'expropriation* pour les motifs suivants :

- 1. ....
- 2. ....
- 3. ....

Il est par conséquent demandé au commissaire consultatif de l'expropriation

(1) de lever l'obligation de signifier l'avis d'intention ou la demande d'expropriation, selon le cas, au(x) propriétaire(s) du bien-fonds

OU

(2) de prescrire que la signification se fasse de la façon suivante :

Fait à ..... le ..... 20.....

.....  
Autorité expropriante ou requérant